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Zápis č. 08 (143) z řádného zasedání Akademického senátu 

FIT VUT v Brně konaného dne 30. 6. 2020 

Zasedání se konalo ve 13:00 hodin v zasedací místnosti G108.  

Přítomni:  Kočí, Lampa, Kolář, Černocký, Fučík, Smrčka, Ryšavý, M. Jaroš, Sedlák, 

Juráček, Kotoun, Mišáková (12) 

Omluveni:  Sekanina (1) 

Hosté:  Hajduk, Křena, Dytrych, J. Jaroš 

Program: 

1. Schválení programu jednání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

3. Jmenování fakultní volební komise a vyhlášení organizačních pokynů pro volby do 

Akademického senátu VUT v Brně. 

4. Návrh č. 19/2020: Zpráva o čerpání financí za rok 2019. 

5. Návrh č. 16/2020: Výroční zpráva o hospodaření FIT za rok 2019. 

6. Návrh č. 18/2020: Rozdělení finančních prostředků na rok 2020. 

7. Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně a informace z Rady VŠ. 

8. Různé. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Radek Kočí. Na úvod přivítal všechny přítomné členy 

a hosty na zasedání AS FIT.  

Ad 1) Schválení programu jednání. 

Dr. Kočí informoval členy AS o výše uvedeném programu a nechal o něm hlasovat. 

Hlasování: Hlasovalo 12 členů, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Všechny předložené návrhy byly zveřejněny na stránkách AS FIT 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/.  

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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K zápisu č. 7 (142) z řádného (telekonferenčního) zasedání AS FIT konaného dne 2. 6. 2020 

nebyly žádné připomínky.  

Ad 3) Jmenování fakultní volební komise a vyhlášení organizačních pokynů pro volby 

do Akademického senátu VUT v Brně. 

Dr. Kočí stručně připomněl informace o přípravě voleb do AS VUT v Brně. AS FIT musí 

jmenovat fakultní volební komisi a vyhlásit organizační pokyny k volbám. Dr. Kočí navrhuje 

na členy komise doc. Koláře jako předsedu a Ing. Lampu, SK AS navrhla Simeona Borka. 

V následující diskuzi nebyl vznesen jiný návrh. 

Návrh usnesení 1 

AS FIT jmenuje fakultní volební komisi pro volby do Akademického senátu VUT v Brně pro 

funkční období 2020-2023 ve složení: doc. Dušan Kolář (předseda), Ing. Petr Lampa a Simeon 

Borko (xborko02). 

Hlasování: Hlasovalo 12 členů, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 1 hlas se zdržel.  

Dále dr. Kočí seznámil členy senátu s návrhem organizačních pokynů. Návrh byl k dispozici 

členům AS FIT v informačním systému. 

Dr. Kočí otevřel diskuzi k předloženému dokumentu. Během diskuze byly upřesněny termíny 

pro návrhy kandidátů (21. 10. 2020), zveřejnění kandidátních listin (23. 10. 2020) a konání 

voleb (3. a 4. 11. 2020). Další návrhy na úpravy pokynů nebyly vzneseny. Dr. Kočí podal 

informace z AS VUT, kdy velký senát schvaluje podobné pokyny pro ostatní součásti VUT. 

Dr. Kočí nechal hlasovat o níže uvedeném usnesení.  

Návrh usnesení 2  

AS FIT schvaluje Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb zástupců FIT VUT do 

Akademického senát VUT v Brně pro funkční období 2020-2023. 

Hlasování: Hlasovalo 12 členů, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 01 tohoto zápisu, v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT v Brně, dále zveřejněn v dokumentech k jednání AS 

FIT a na webových stránkách FIT. 

Ad 4) Návrh č. 19/2020: Zpráva o čerpání financí za rok 2019. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 19/2020 „Zpráva 

o čerpání financí za rok 2019“, kterou připravil pan tajemník Ing. Hajduk ve spolupráci 

s ekonomickým oddělením.  
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Dr. Kočí předal slovo panu tajemníkovi Ing. Hajdukovi, který členy senátu podrobněji seznámil 

s čerpáním schválených prostředků za rok 2019. 

Dr. Kočí předal slovo předsedovi Ekonomické komise AS FIT (dále jen EK) Ing. Lampovi. EK 

zasedala ve čtvrtek 11. 6. 2020, kde návrh detailně probrala a k předloženému návrhu nemá 

žádné připomínky a doporučuje jej k případnému schválení. 

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi: 

- Doc. Ryšavý vznesl dotaz na celkové příjmy a výdaje fakulty (str. 3; v rozpočtu jsou 

uvedeny dotační prostředky včetně režií z projektů, projekty zde nejsou započítány, 

protože s nimi fakulta přímo nedisponuje).  

- Byl vnesen dotaz, proč ve zprávě nejsou uvedeny projektové prostředky; Ing. Hajduk 

sdělil, že s těmito prostředky hospodaří řešitel projektu a v globálním rozpočtu jsou 

uvedeny pouze režie z projektu a nejsou zde ani prostředky z fondů. 

- Podpora doktorandských studií – nevyčerpán 1 mil. Kč.  

V rámci diskuze nebyly vzneseny další dotazy ani připomínky. 

Dr. Kočí nechal hlasovat o níže uvedeném usnesení.  

Návrh usnesení 3  

AS FIT schvaluje Zprávu o čerpání finančních prostředků FIT za rok 2019. 

Hlasování: Hlasovalo 12 členů, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 02 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 5) Návrh č. 16/2020: Výroční zpráva o hospodaření FIT VUT za rok 2019. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 16/2020 

„Výroční zpráva o hospodaření FIT VUT za rok 2019“. Na minulém zasedání AS pan tajemník 

Ing. Hajduk členy senátu o tomto návrhu informoval. Návrh se bude schvalovat na dnešním 

zasedání senátu. 

Dr. Kočí předal slovo panu tajemníkovi Ing. Hajdukovi, aby návrh představil a podal k němu 

bližší komentář. Fakulta má za rok 2019 kladný hospodářský výsledek, jež činí 5.906 tisíc Kč.  

Dr. Kočí předal slovo předsedovi EK Ing. Lampovi, který sdělil stanovisko komise, která 

k návrhu nemá připomínky a doporučuje návrh k případnému schválení. 

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi.  

V rámci diskuze nebyly vzneseny další dotazy ani připomínky. 

Dr. Kočí nechal hlasovat o níže uvedeném usnesení.  
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Návrh usnesení 4 

AS FIT schvaluje Výroční zprávu o hospodaření FIT za rok 2019.   

Hlasování: Hlasovalo 12 členů, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 03 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 6) Návrh č. 18/2020: Rozdělení finančních prostředků na rok 2020.  

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 19/2020 

„Rozdělení finančních prostředků na rok 2020“.  

Dr. Kočí opět předal slovo panu tajemníkovi. Hajdukovi, jenž prezentoval předložený návrh 

a podal k němu odpovídající komentář, zejména ke globálnímu rozpočtu a mzdám, tabulka A. 

V souvislosti s tímto, se projednávaly také náklady na administrativní a pomocný personál 

VCIT, jež činní 3.206.784 Kč v tab D3 a v globálním rozpočtu by neměly figurovat (bylo by to 

započítáno 2x) a v tabulce D3 VCIT by se měla tato částka 3.206.784 Kč vypustit. Dále byl 

zodpovězen dotaz ohledně mimořádných stipendií.  

Protože oprava započítávání výše uvedené položky (náklady na personál VCIT) má vliv na 

celkovou bilanci rozdělení finančních prostředků, bylo po dohodě se zástupcem předkladatele, 

Ing. Hajdukem, přerušeno projednávání tohoto bodu. Chyba a související položky budou 

předkladatelem opraveny a v projednávání se bude pokračovat na příštím zasedání, které se 

plánuje na 7. 7. 2020. 

Ad 7) Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně a informace z Rady VŠ.  

Dr. Kočí sdělil aktuální informace ze zasedání RVŠ, která mj. projednávala návrh k odebírání 

již přidělených akademických titulů zpětně, rada k tomuto bodu vyjádřila nesouhlas. Další 

bližší informace jsou dostupné na webových stránkách rady zde: http://www.radavs.cz/. 

Aktuální informace z výjezdního zasedání AS VUT v Brně podal doc. Jaroš, zejména 

informace, které mají vliv na vyplácení stipendií studentům 4. ročníku DSP, dále se stále řeší 

rozpočet VUT a zejména rozpočet CVIS a CEITEC. Další podrobnosti budou k dispozici na 

webových stránkách senátu zde: https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as.  

Ad 8) Různé 

Dr. Křena podal informace o situaci na FIIT STU v Bratislavě. 

David Sedlák informoval členy senátu o činnosti studentské komory v uplynulých týdnech, 

začali aktivně používat stránku SKAS FIT, kam dávají shrnutí o dění na FIT a aktuality. Tímto 

by chtěl poděkovat Bc. Juráčkovi a všem dalším, kteří se na těchto aktivitách podílí. Fakultní 

volební komise pro volby do AS VUT – s využitím nového komunikačního kanálu jsme oslovili 

http://www.radavs.cz/
https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as
https://www.facebook.com/skasfit/
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potenciální zájemce z řad studentů a mohli jsme tak vybírat z více přihlášených zájemců, než 

tomu bývalo doposud. 

Program a pozvánka na příští řádné zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána cestou 

konference fitsenat@fit.vutbr.cz. Termín řádného zasedání je stanoven na úterý 7. 7. 2020 

ve 13:00 hodin v zasedací místnosti G108 (osobní jednání). Na programu příštího zasedání 

bude schvalování upraveného návrhu na rozdělení finančních prostředků FIT VUT pro rok 

2020.  

Dr. Kočí poděkoval všem za účast.  

Usnesení přijatá na zasedání AS FIT č. 08 (143) dne 30. 6. 2020: 

Usnesení 1 

AS FIT jmenuje fakultní volební komisi pro volby do Akademického senátu VUT v Brně pro 

funkční období 2020-2023 ve složení: doc. Dušan Kolář (předseda), Ing. Petr Lampa a Simeon 

Borko (xborko02). 

Usnesení 2  

AS FIT schvaluje Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb zástupců FIT VUT do 

Akademického senát VUT v Brně pro funkční období 2020-2023. 

Usnesení 3  

AS FIT schvaluje Zprávu o čerpání finančních prostředků FIT za rok 2019. 

Usnesení 4 

AS FIT schvaluje Výroční zprávu o hospodaření FIT za rok 2019.   

 

 

  

 

Verifikovali:  Ing. Radek Kočí, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

David Sedlák, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS.  
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